

Extension of Service Hours

Following HKSAR Government's announcement on the new measures to combat the escalating COVID-19 situation, no dine-in service should be provided in the catering outlets of the Club after 6:00pm. To give convenience to Members, the Club has arranged the service hours of the Dragon Room and Fortune Café be extended:

Dragon Room

From 11:00 a.m. to 6:00 p.m. daily

Last Order : Dim Sum : at 4:00 p.m.

Others : at 5:00 p.m.

Fortune Café

From 7:30 a.m. to 6:00 p.m. daily

Last Order : at 5:00 p.m.

Takeaway Menus

To give convenience to Members, our F&B team has prepared some special Chinese & Western takeaway menus for Members' selection. The time for last order is 8:00pm daily. For details, please refer to the attached menus or contact the Fortune Café on 2837 1839 or the Dragon Room on 2837 1833.



延長服務時間

根據香港特區政府為應對新形冠狀病毒愈趨嚴峻的形勢而發出的新措施，本會的餐飲設施將不可以在下午六時後為會員提供堂食服務。為方便各位會員，本會已安排威龍中餐廳及福星閣西餐廳的服務時間延長如下：

威龍中餐廳

每天上午十一時至下午六時

最後下單時間：點心：下午四時

其他：下午五時

福星閣西餐廳

每天上午七時三十分至下午六時

最後下單時間：下午五時

外賣自取菜式

為方便各會員，本會的餐飲團隊準備了中、西式食品的外賣菜單供會員揀選。最後訂餐時間為每天晚上八時。詳情請參閱隨函附上的菜單，或致電2837 1839聯絡福星閣西餐廳，或2837 1833聯絡威龍中餐廳。

